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摘 要 

 I

 

摘  要 

随着信息系统的不断推广应用，集中身份管理与统一认证服务平台在企业的

生产、经营、管理和应用活动中，发挥着越来越重要的作用。该平台对证书进行

申请，进行统一的管理，授权给需要的用户，所有的文件操作都是通过这个平台

进行验证，保证了双方传输数据的安全性。 

中石油新疆公司身份认证平台采用 ASP.NET 架构，设计与实现了集中身份

管理与统一认证服务平台，包括新办申请、冻结申请、解冻申请、更新申请、补

办申请等五个功能模块。中石油新疆公司身份认证平台具有较高的实用性，稳定

性，安全性的特点，有广阔的应用前景。 

中石油新疆公司身份认证平台已经投入运行，功能和性能都满足用户的需

要，提高了中石油工作的效率，得到了用户的好评，满足石油系统的需求。 

 

 

关键词：证书申请管理系统；新办申请；冻结申请；身份认证
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Abstract 

 III

Abstract 

 

Along with the further promotion of information system applications, focus on 

identity management and unified service platform of authentication in the enterprise 

production, business operation, management and application in the activity, plays a 

more and more important role. This platform to apply for certificates, unified 

management, to authorize a need to users, all of the file operations are through this 

platform verification, guarantee the security of data transmission for both sides.  

This company in xinjiang identity authentication platform using the ASP.net 

architecture, design and implementation of a focus on identity management and 

unified the authentication service platform, including new do application, application, 

thawing frozen application, application, fill do application etc update five function 

module. Oil company in xinjiang identity authentication platform has high practical, 

stability, security features, have broad application prospects. 

This system has been put into operation, the function and performance all meet 

the needs of users, and to improve the work efficiency of oil, get the high reputation 

from the customers, meet the needs of the petroleum system.  

  

 

Keywords: Certificate application management system management system; 

Manages the application newly; Freeze application; Identity authentication
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